

Bestyrelsesmøde (4) 18 Januar

Kim er fortsat syg.

Punkt 1 Referat fra sidst

- Der er et referat der skal underskrives + Sanne vil få en kopi af hvert referat der har været indtil videre.

Punkt 2 Velkommen til Sanne og Rigmor

- Sanne og Rigmor har begge underskrevet tavshedserklæringen, og den vil de begge få en kopi af til næste bestyrelsesmøde.

Punkt 3 Hvordan gik juletræsfesten?

- Juletræsfesten gik bedre end forventet med hensyn til beboernes positive feedback.
- Rollemodellerne fra hallen kom ikke som aftalt, så det var altid noget at vi havde nogen stabile og gode frivillige at trække på.
- Der blev også snakket om, det skal foregå i hallen til næste år? (intet vedtaget).
- Alle i bestyrelsen er enige om, at i år (2016) at der skal lejes en julemand udefra.

Punkt 4 Fastelavn er mit navn.

- Afdelingsbestyrelsen har på forhånd snakket om fastelavn på kryds og tværs med hinanden.
- Der vil blive lavet nogle Fætter BR gavekort. **6 gavekort a 200kr** til kattedronningerne og dronningerne. Der vil også blive lavet **3 gavekort a 100** til de børn der er bedst udklædte.
- Der vil blive lavet **en** tilmeldingsdag, så vi i afdelingsbestyrelsen har en ide om hvor mange børn og voksne der vil komme. Da Kaffe, The, Sodavand og fastelavnsboller er gratis den dag. + Der vil også blive lavet en slikpose, da det ikke altid er alle børn, der når at få noget af slikket fra fastelavns tønderne.
- Helle står for at købe fastelavnsboller, tønder og gavekort.
- Helle og Sanne vil undersøge om de kan skaffe en papirs tønde til de helt små børn, da den vil være nemmere at slå hul på for dem.
- Nanna står for at male og pynte fastelavns tønderne.

- Oktay står for at købe slikposerne. De kommer til at koste 10kr i stykket og vil blive lavet inde ved Slikhuset inde på Søndergade.
- Sanne og Rigmor står for at lave kaffe og the.
- Vi regner stærkt med Rollemodellerne, og vores egen frivillige. Søndag mødes ved senest 11:30

Punkt 6

- Lukket punkt.

Punkt 7 Renovering af selskabslokalerne

- Alle i afdelingsbestyrelsen er enige om, at selskabslokalerne skal gøres mere handicapvenlige og røgfrie i begge lokaler (herunder gælder det også E-Cigaretterne), forslaget er givet videre til Michael, så han kan tage det med i hovedbestyrelsen.

Punkt 8 Forslag fra en beboer.

- Der er kommet et ønske/forslag fra en beboer om, der eventuelt kan blive sat flere babyer gynger op, da der kun er en rigtig babygyngende nu på C.M.Ø

Punkt 9 Flere gadelygter i Sundparken?

- En fra afdelingsbestyrelsen skal gå en tur rundt i sundparken og vurderer om der skal flere gadelygter op, da der er nogen steder der godt kunne trænge til mere lys.

Punkt 10 Parkeringspladserne i Sundparken

- Parkeringspladserne på Hybenvej og C.M.Ø skal tegnes op meget snart.
- Der er kommet på tale, om der eventuelt skal indføres parkeringskort + gæstekort. Eventuelt flere handicap pladser. (Intet vedtaget)

Punkt 11 Eventuelt

- Der bliver snakket om der eventuelt skal sættes nogen skilte op omkring hundeejere, der skal huske at samle op efter deres hunde.
- Nanna går hurtigst muligt i gang med at lave en frivillig liste, da afdelingsbestyrelsen er begyndt at have nogen faste til at hjælpe.

Nanna Hansen

Helle Hansen

Oktay Özdemir